
Zápis z jednání Školské rady 
při ZŠ Pardubice-Polabiny, Npor. Eliáše 344 

konané dne 27. března 2014 

Přítomni: 
MUDr. Miroslav Šimko Mgr. Markéta Jirásková 

Ing. Mgr. Pavel Krátký Mgr. Radka Kocourová 

Mgr. Jan Sýkora   

Omluveni: 
Ing. Iveta Skládalová 

Hosté: 
Mgr. František Němec, ředitel školy 

Program jednání: 
1. Seznámení se s Finančním vypořádáním za rok ZŠ Pardubice-Polabiny, Npor. Eliáše 

344 za rok 2013. 

2. Seznámení se s Finančním výhledem na rok 2014. 

3. Projednání a schválení navrhovaného ředitelského volna pro den 2.5.2014. 

Závěry z jednání: 

ad 1. 

Pan ředitel Mgr. František Němec podrobně seznámil všechny přítomné členy Školské rady s 

Finančním vypořádáním za rok ZŠ Pardubice-Polabiny, Npor. Eliáše 344 za rok 2013. 

ad 2. 

Pan ředitel Mgr. František Němec podrobně seznámil všechny přítomné členy Školské rady s 

Finančním výhledem na rok 2014. 

ad 3. 

Pan ředitel Mgr. František Němec vysvětlil členům Školské rady důvody pro zamýšlené 

ředitelské volno dne 2.5.2014. Důvodem je, mimo jiné, také urgentní technická oprava 

znemožňující normální chod školy. Školská rada ředitelské volno schválila hlasy všech 

přítomných členů. 

 

 

 

Zapsal: Jan Sýkora         27.3.2014 


